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Forsidebildet:
Ungskogpleie har vært et forsømt tiltak, dette prioriteres framover.
Foto: Tor Håvard Sund

Baksidebildet: 
For hvert furutre som hogges, plantes det tre nye trær. Her er planter klare for  
en ny generasjon. Foto Tor Håvard Sund
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Skogdag og årsmøte i Finnmark skogselskap 

Skogstand lørdag 10. mai 
Kl 12.00
Sted: Handelsmessa i Lakselv

Tema:
• Bygg et nytt hjem til en fuglefamilie
• Skogens betydning for miljø og klima v/Hans Christian Brede
• Velg skog v/Kristin Slyngstad
• Diverse leker 
• Hvor tung er stubben?

Kaffe og noe å bite i serveres.

Alle velkommen

Arrangør: Finnmark skogselskap, Finnmark treforum, FeFo

Årsmøte
10. mai etter stand på Handelsmessa avholdes årsmøte og jubileumsmiddag i  
Finnmark skogselskap. 

Sted: Låven til Arvid Petterson i Brennelv.

Kl 18:00.

Åpning v/leder
1. Årsberetning for 2024
2. Regnskap 2024
3. Valg

Middag

Ta med tilsendte årsmelding. Vel møtt.
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Forord

Årsmeldinga er et samarbeid mellom Statsforvalteren i Troms og Finnmark, kommunal skog
brukssjef i Finnmark, Finnmark skogselskap (FS), tredriver i Finnmark og Finnmark treforum og 
skal gi et samlet bilde av Finnmarksskogbruket 2024.

Navn i Finnmarksskogbruket:

Linn Marstrander fungerende landbruksdirektør i Troms og Finnmark
Helge Molvig Fylkesskogmester og sekretær i Finnmark treforum
Tor Håvard Sund Skogbrukssjef i Finnmark, tredriver og daglig leder i FS
Tom Mikalsen Direktør Finnmarkseiendommen
Kate Persen Næringssjef Finnmarkseiendommen
Anders Storrustemoen Skogplanlegger for Finnmarkseiendommen
Kjetil Hanssen Leder i Finnmark skogselskap
Ketil Wikan Leder i Finnmark treforum
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Skogdager

Skogdag i Bjørnlia i Repparfjorddalen 22. juni i Hammerfest kommune
I et overskyet, men varmt vær, møtte ca 45 personer til skogdag. Styreleder i Finnmark skog
selskap Kjetil Hanssen ønsket de frammøtte velkommen til skogdagen og minnet om viktigheten 
om det med å kultivere og stelle skogen, ikke bare for egen del og vinning, men mest for våre 
etterkommere.

Felles for svært mange hytteeiere er at man bruker egen motorsag i forbindelse med vedhogst 
til hytta. Skogbrukssjef Tor Håvard Sund informerte om motorsag, sikkerhet, lauvskoghogst.

Fylkesskogmester Helge Molvig orienterte om biologien hos fjellbjørkemåleren og liten høst
måler også kalt «lauvmakken», hva vi kan gjøre når det er store utbrudd og hvilke muligheter 
som er i den veden som er død. 

Finnmarks største grunneier FeFo v/Kate Persen orienterte om grunneiers rolle i hyttefeltet, 
hogst av skog krever tillatelse fra grunneier og påpekte også at FeFo har en policy om at naturen 
skal gå sin gang. Dvs at lauvmakkangrepet skog nødvendigvis ikke skal hogges ned for at det 
ser pent ut for oss mennesker, men at død skog er helt nødvendig for en del fugle og dyrearter 
mht. insekter, reirplasser mv. Dette hindrer likevel ikke at folk i hyttefeltet kan gjøre noe med 
skog som hindrer innsyn, utsikt og annen trivsel. 

Å holde en skogdag i et hyttefelt viste seg å være en god arena for å orientere om skog, 
skogbruk, miljø og klima. 

Styreleder i Finnmark skogselskap, Kjetil Hansen under skogdagen i Bjørnlia. Foto Helge Molvig
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Godt oppmøte i Bjørnlia. Foto Jan Henrik Hætta, FeFo

Besteforeldrenes klimaaksjon 17. august i Alta 
Finnmark skogselskap v/Tor Håvard Sund hadde en meget fin tur ut sammen med 27 svært så 
ivrige besteforeldre. Temaet for dagen var flatehogst.

Skogbrukssjef Tor 
Håvard Sund orien
terer om trærnes 
karbonlagring og 
funksjon. Trær puster 
ut det vi puster inn, 
og vi puster ut det 
trær puster inn! 
 
Foto: Nina Østlyngen

Vi gikk ut på ei flate som ble hogd for 4 år siden hvor det i en periode for 50–70 år siden hadde 
blitt drevet plukkhogst. Flata var på 320 dekar og volumet som ble kjørt ut var 620 m3. 
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Plukkhogst har vært en vanlig hogstmetode rundt om i landet i tidligere tider. Resultatet er 
nedslående ved at man til stadighet tok ut de fineste trærne og lot «skrapskogen» stå, som igjen 
sørget for en dårlig frøforyngelse. 

På den flata vi sto på var hogstuttak ca. 2 m3 pr. daa og det normale ved en slik alder burde 
vært rundt 7–8 m3 pr. daa dersom man kunne hogd på en bedre måte enn plukkhogst og latt de 
riktige trærne stå igjen som frøtrær.

God skogskjøtsel, planting og flerbrukshensyn er viktig også i klimasammenheng. Dess bedre 
man steller skogen og faunaen, jo mer karbon kan skogen binde. Kortversjonen av fotosyntesen 
ble visualisert og forklart på en enkel måte ved å vise en vedkubbe: Trær puster ut det vi puster 
inn, og vi puster ut det trær puster inn! 

Senere så vi på kjuker, lav, sopp og vi gikk forbi granbestand, lerkeskoger og stelt furuskog. 
Felles for de alle var at stelt skog binder og lagrer klimagasser bedre enn om vi ikke gjør noe 
med skogen. Gammel furuskog som kroket seg i alle retninger er fascinerende og det er mye av 
denne barkskogtypen opp mot tregrensa. Vel framme ved Nallovarrevannet kokte vi kaffekjelene 
og tok en lang og fin rast før vi gikk en annen trasé ned mot bilene. 

Fin stemning ved Nallovarrevannet i Alta. Foto: Nina Østlyngen
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Besøk fra forstmannsforeninga i Østfold 5.–9. juni 
Forstmannsforeninga i Østfold er en organisasjon for skogbruksansatte i kommuner, Stats
forvalter, skogselskap etc. I 2024 arrangerte de en fagtur til SørVaranger. 

Pensjonert fylkesskog
mester i Østfold, Otto 
Gabestad og nåværende 
fylkesskogmester Bård 
Skrøvset ved Pasvikelva 
– Utnes.  
Foto: Helge Molvig

Statsforvalteren og 
FeFo bidro i program
met. Gruppa hadde 4 
overnattinger totalt 
og to av dem var på 
Svanhovd i Pasvik. 
Turen fikk en dårlig 
start da 4 fra gruppa 
mistet flyet nordover 
og kom dagen etter. 
Programmet i Pasvik 
inneholdt besøk på 

96 høyda, befaring hos Pasvik biovarme, lunsj på Vaggetem og så en fottur inn til Treriksrøysa. 
Det ble også besøk på Nordmo gård, Storskog og Grense Jakobselv. Siste dagen var det konge
krabbesafari med elvebåt og besøk i Boris Gleb. 

Det er alltid hyggelig 
å ta i mot kollegaer 
som ønsker å oppleve 
Finnmark, takk for 
besøket!

Forstmannsforeninga 
i Østfold ved Øverli i 
Pasvik, i diskusjon med 
Pasvik biovarme, Fefo 
og Norsk virkesmåling. 
Foto: Helge Molvig
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Skogkonferanser

Kystskogkonferanse i Alta 21.–23. august
I år var det Finnmark sin tur å være vertskap for den nasjonale kystskogkonferansen. Finnmark 
treforum bidro i gruppa som planla samlinga. 

Vi valgte å ha faglige foredrag på Alta kraftstasjon i Sautso. Det ble kombinert med befaring på 
dammen og lunsj. Foredraga som vi hadde på demninga var «Har påskoginga etter krigen vært 
en suksess?» av Kristine Jacobsen fra Norskog. Så hørte vi om rapporten «Skogsektorens klima
bidrag» lagt fram av Ole Bakke. Gunhild Sørgård fra Nibio snakket så om hva forskninga sier 

om skogens klimaeffekt. 
Deretter hadde Bjarte 
Rambør Heide fra Arts
databanken et innlegg 
om «Rødlista og frem
medartlista, hva truer 
skogens økologi?» Av
slutningsvis hadde Ivar 
Ekanger fra Landbruks 
og matdepartementet 
et foredrag om skog
brukets miljøarbeid, er 
næringa så ille som NRK 
vil ha det til? 

Fra Amfiet inne i Sautso. 
Foto Tor Håvard Sund

På trappa på Scandic hotel 
Alta ønsket varaordfører 
i Alta kommune, Jan 
Martin Rishaug deltakerne 
velkommen til Alta og til to 
spennende dager i kystskog
konferansen.  
Foto Tor Håvard Sund 
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På demninga i Sautso.  
Foto: Helge Molvig

På returen var det stopp i 
Tverrelvdalen på Finnmark 
skogselskap sin eiendom, 
der vi hadde kaffe og po
litisk debatt ute. De som 
stilte var Lars Haltbrekken 
(SV), Odd Erling Mikalsen 
(Frp) og Kim Andre Haugen 
Schei fra Senterpartiet. 
Temaet for debatten var 
skal vi bruke skogen eller 
la den stå? Alle var enige 
om at den skal brukes, 
men hvordan dette skulle 
skje var det uenighet om. 

Ole Bakke (tv.) takker politikerne Odd Erling Mikalsen (FrP), Kim Andre Haugen Schei (Sp), og Lars 
Haltbrekken (SV) for deltakelsen med ei skjærefjøl i kortreist Altafuru. Foto: Helge Molvig

Dagen ble avsluttet med festmiddag oppe hos Sorrisniva ved Altaelvas bredd
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Siste dagen var viet til trebruk. Joacim Dørum fra Green Advisers hadde innlegg om «Hvordan 
kan vi øke bruken av tre i bygg?». 

Joakim Dørum ga en tydelig 
påminnelse om hvorfor vi må 
bruke tre som byggemateriale. 
Foto: Tor Håvard Sund

Konferansen ble avslutta med omvisning på Finnmarks første massivtrebygg, Alta omsorgs
senter. 

Med sine 25 000 m2 i hovedsakelig tre, gikk prisen for årets helsebygg i Norge 2021 til omsorgssenteret 
i Alta. Foto: Helge Molvig
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Hogst

Det er tynning i furu som fortsatt utgjør den største aktiviteten i Finnmark og det meste foregår 
i Pasvikdalen. Noe av volumet i tynningsdriftene tas ut som sagtømmer, ca. 5 %. 

Etterspørsel etter sagtømmer er økende og for første gang på mange år er det tatt ut over 
1000 m3 med sagtømmer av furu. Dette går til lokale sagbruk som produserer spesialdimen
sjoner og ellers produkter på bestilling. Alle finnmarkinger har rett på vedteig til eget bruk. 
Denne hogsten registreres ikke i virkesomsetninga, men er en viktig del av ressursutnyttelsen i 
Finnmark. Tall for vedhogst er oppgitt fra FeFo. 

2024

Sortiment Alta Sør-Varanger Alle kommuner Verdi (kr)

Massevirke (furu)  FeFo  317 5772 2 020 517

Sagtømmer (furu) innmeldt  FeFo  740  171   796 525

Brennved alle kommuner (bjørk) 6984 2 793 600

Priv. skogeiere alle kommuner 
(anslått hogst  bjørk)   2660 1 064 000

Salgsutvisning FeFo (bjørk)  114    45 600

Sum 1057 5943 9758 6 720 242

Hogst til nydyrking på Nussuramoen (Transfarelv) i Alta Foto: Tor Håvard Sund
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Bjørk
I 2024 ble det hogd på 2328 treårige vedteiger på FeFogrunn, det er en liten nedgang fra året 
før. Det anslås at hver husstand hogger 3 m3 i snitt noe som tilsier et hogstvolum på FeFogrunn 
på 6984 m3.

Det registreres at det fortsatt hogges aktivt på private eiendommer, spesielt i kantsoner 
langs dyrket mark osv. 

Totalt ble det hogd 9758 m3 til private husholdninger i 2024 – det er en svak nedgang i 
forhold til 2023, men ca. 1350 m3 mer i forhold til 2022. 

Vedhogst 2024
Tabell 1. Vedteiger registrert i natureit for 2022, 2023 og 2024, fordelt på kommuner med hogst
områder.

2024

 2022 – 2024 Salgsutvisning Privat (anslått) m3

 

SørVaranger 747 1 500

Alta 556 0 850

Porsanger 267 1 250

Tana 216 0 500

Kautokeino 130 1 40

Karasjok 129 0 300

Hammerfest 126 0 80

Nesseby 50 0 70

Vadsø 49 0 20

Lebesby 34 0 20

Loppa 12 0 10

Gamvik 5 0 20

Måsøy 4 0 0

Berlevåg 3 0 0

Båtsfjord 0 0 0

Hasvik 0 0 0

Nordkapp 0 0 0

Vardø 0 0 0

Sum teiger 2328 3  

Sum m3 (3 m3/teig) 6984 114 2660

Total hogst m3 9758
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Juletrær 
På FeFos grunn er det gitt tillatelse til hogst av 21 juletrær. 20 av dem fra Skoganvarre i Pors
anger. 

I 2024 ble det solgt ca. 30 juletrær på Finnmark skogselskap sin eiendom i Alta. juletre
hogsten på skogselskapets eiendom er en årlig og viktig seanse. For mange har det blitt en 
tradisjon å hogge sitt eget juletre. Det er litt morsomt å regisitere at de som var småunger for 
27 år siden, kommer i dag med sine egne barn og fører denne tradisjonen videre. Å hogge sitt 
eget juletre er noe helt spesielt sa flere av de oppmøtte, det blir liksom ikke noe jul hvis vi ikke 
får muligheten til å hente vårt eget tre. Familiene Skoglund og Landmark er kjente fjes som 
fortsatt håper at denne tradisjonen videreføres. 

Fv: Yngvild Skoglund, Thomas Åsen, Maria Landmark med barna Nora S Kaspersen og Astrid Olava Å. 
Landmark. Foto: Tor Håvard Sund

Skogsveger

Ferdigmeldte veier i 2024 

Kommune Veiklasse Veinavn Prosent Kostnad Tilskudd

Sør
Varanger

7  Tung  
      traktorvei 

Gærnetjønnvegen 
snuplass 70 13 200  9 240

Sør
Varanger

5  Sommer bilvei  
      u/hengr

Sameti/Veståsvegen  
lunneplass 75 49 200 36 900
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Skogareal

Oversikt over skogarealet 
kommunevis - Finnmark

Totalareal 
km2

Skogkledt 
km2

Produktivt 
areal daa

Tilgjengelig 
areal daa

Vardø 601 2 120  

Vadsø 1 259 89 19 000  

Hammerfest 848 73 850  

Guovdageaidnu  Kautokeino 9 704 3 602 633 564 300 000

Alta 3 845 839 393 212 262 322

Loppa 691 79 8 654 2 100

Hasvik 559 11 562  

Kvalsund 1 843 150 81 560 25 000

Måsøy 1 136 8 300  

Nordkapp 924 5 150  

Porsanger  Porsáŋgu  Porsanki 4 873 1 016 369 000 269 929

Kárášjohka  Karasjok 5 464 3 317 794 000 300 000

Lebesby 3 459 332 81 560  

Gamvik 1 413 30 600  

Berlevåg 1 120 17 250  

Deatnu  Tana 4 055 1 181 396 956 246 000

Unjárga  Nesseby 1 442 442 52 000  

Båtsfjord 1 434 13 1 200  

SørVaranger 3 967 1 474 856 012 502 000

Sum 48 637 12 679 3 689 550 1 907 351

Forklaring til tabellen: 
daa = dekar = mål, 1 daa = 1000 m2, 1 km2 = 1000 daa
Skogkledt areal – kilde: Skog og landskap
Produktivt areal – kilde: Arealressurskart for Norge
Tilgjengelig areal – kilde: Faglig skjønn og erfaring fra lokal skogmyndighet, tallene viser til 
områder som er veinære, lett tilgjengelig og som tradisjonelt brukes. Kolonnen er ikke endelig 
og revideres fortløpende.
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Blomstring og frøsetting
Det ble registrert god blomstring og frøsetting i 2024 for furu, men ikke nok til å sette i gang 
konglesanking. 

Skogskader
Det ble ikke registrert større skader etter lauvmakk i året som gikk, men en del bjørkeskog i Tana 
fikk skader fra bjørkebladsikade. Dette ble observert i området rundt Smalfjord og på enkelte 
strekninger langs FV 890 øst for Tanaelva. 

På osp ser vi fortsatt en bedring i skoghelsen. Ospa har gjennom flere år vært utsatt for 
skuddavdøing og enkelte steder er trær drept. Angrepne trær så ut til å ha stoppet angrepene. 
Forskerne antar at skuddavdøing skyldes soppen Cytospora Chrysosperma.

Sommeren 2024 var en av de tørreste og varmeste somrene i nyere tid. Skogbrannhelikopter 
var store deler av sommeren stasjonert i Alta og Tana. Heldigvis var det ikke større skogbranntil
løp. Lauvskog som sto på skrinn jord begynte å vise tegn på tørkeskader fra starten av august. 
Det er sannsynlig at trærne overlevde dette, men fikk en tilvekstreduksjon. 

Tørkeskade på bjørk og vier i Vadsø, 11. august. Foto: Helge Molvig
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Finnmark treforum

Finnmark treforum er en medlemsbasert næringsorganisasjon for skog og trebedrifter i 
 Finnmark. Forumet er en møteplass og påvirker for skogbaserte bedrifter og er engasjert i økt 
bruk av tre, komeptanseheving og rammebetingelser for næringa. Vi er tilknytta Skognæringa 
Kyst SA. Alle som ønsker kan melde seg inn i forumet, medlemskontingenten er kr 200 per år. 
Se mer om oss på www.finnmarktreforum.no

Styret i forumet har dette året bestått av: 

Navn/verv Kommune 

Ketil Wikan, leder Pasvik
Stig Hjalmar Jacobsen Porsanger
Jann Heitmann Alta
Kate Persen Porsanger
Erling Fjelldal SørVaranger
Tor H. Sund, vararepresentant Alta
Helge Molvig, sekretær Vadsø
  

I tillegg har fylkestinget oppnevnt Ivan Lingås (Nordkalottfolket) som politisk representant for 
skognæringa. 

Cathrine Johannessen er administrativt oppnevnt og hun jobber med landbrukssaker i Finnmark 
fylkeskommune. 
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Nytt tredriverprosjekt
Finnmark treforum har fått støtte til et nytt tredriverprosjekt for 2024–2027. Totalt har pro
sjektet et budsjett på 800 000 kr der Innovasjon Norge, Finnmark fylkeskommune sammen med 
egne midler utgjør ramma. Prosjektet skal jobbe for økt bruk av tre i Finnmark. Tor Håvard Sund 
vil være prosjektleder og sammen med styret jobbe med tiltak for å utvikle skog og trenæringa 
i fylket.

Det nye prosjektet vil fokusere på tiltak som kan bidra til bedre utnyttelse av skogressursen 
i Finnmark. Vi ønsker flere bedrifter som produserer og selger tre lokalt. I dag har vi ca. 70 
bedrifter som arbeider innenfor skog og tre, men mange driver i det små og vi tror det er mulig 
å øke produksjonen og utvikle nye sortiment fra Finnmarksskogen. Markedet etterspør i stadig 
større grad lokale produkter og bærekraft blir mer og mer viktig. 

Samtidig vil prosjektet også jobbe med ombruk og gjenbruk av treråstoff. Kan vi utnytte 
brukt tre i nye produkter? Vi ønsker å tenke sirkulært slik at skogen vi har blir brukt smartere 
og gir oss maksimalt utbytte både økonomisk og klimamessig. 

Tredriver i Finnmark, Tor Håvard Sund. Foto: Helge Molvig
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Finnmark skogselskap

Lederen har ordet 
Tusen takk for at du er medlem i Finnmark skogselskap. Du utgjør en forskjell.

Du er en av de som har tatt et aktivt valg gjennom å synliggjøre at du bryr deg om skogen og 
miljøet rundt oss.

Ingenting i naturen er penere enn en velstelt skog. Ingenting er verre enn store områder med 
villniss som bare gror uten stell. Det soleklart beste klimatiltaket vi kan gjøre lokalt er skogs
stell, tynning og planting. Likevel er vi for få medlemmer til å initiere tiltak i hele Finnmark. 
Vi må få flere med, og få flere til å vite om oss.

2024 har vært et tradisjonelt virkeår for Finnmark skogselskap. Det blir ikke 2025.

I 2025 er det 125 år siden Finnmark skogselskap ble etablert. For oss i Finnmark som på mange 
måter har 1945 som år 0, er det voldsomt lenge siden. De som gikk før oss, visste hva de gjorde. 
Før siste krig var NordEuropas største sagbruk i Finnmark. Og det med en kapasitet som ville 
vært stor selv i dag.

Vi skal feire oss sjøl i 2025. Vi har gitt alle kommunene et tilbud om barnas skogdag som 
en del av friluftslivets år. Vi håper på respons. La oss alle sammen tenke over for en voldsom 
beredskapsressurs skogen er. i fremtida vil verdiskapninga av skog også bli betydningsfull, selv 
i Finnmark.

Bli med på laget du og, gjør en innsats.

Kjetil Hanssen
Styreleder i Finnmark skogselskap
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Styrets sammensetning 2024 

Navn Adresse Årsperiode 

Kjetil Hanssen Lakselv  2024
Leder

Ketil Wikan  Brattli, SørVaranger 2024
Varaleder

Ketil Wikan Brattli, SørVaranger 2024–2027 
Ben Arne Sotkajærvi Vaggetem, SørVaranger 2024–2027 
Vara for Ketil Wikan

Roger Larsson Gargia, Alta 2023–2026 
Sigurd Killi Storelvdalen, Alta 2023–2026 
Vara for Roger Larsson

Kjetil Hanssen Lakselv 2022–2025
Jon Inge Henriksen Indre Billefjord 2022–2025
Vara for Kjetil Hanssen 

Jan Arne Pettersen Alta 2022–2025
Thore Jansen Alta 2022–2025
Vara for Jan Arne Pettersen

Kenneth Løvberg Skogfoss, SørVaranger 2024–2027 
Johan Bjørkgren Bjørnsund, SørVaranger 2024–2027 
Vara for Kenneth Løvberg

Odd Einar Isaksen Hytteansvarlig Borraslia d.d.

Tor Håvard Sund Alta d.d. 
Daglig leder

Kåre Ernstsen Alta  d.d.
Revisor
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Regnskap 2024

Aktiva   Passiva
  kr   kr

Sætrums legat  218 579,76 Eierens kapital  5 671 879,79
Høyrentekonto coop 510 019,44
Foliokonto DnB  76 012,38
Borraslia (Alta) 47 975,47 46 805,34 1,025

Sierra Kennta (Alta) 294 518,56 287 335,18 1,025

*Hagen (Alta) 3 500 000,00
Valjok (Karasjok) 10 730,04 10 468,33 1,025

Balkenrabben (Tana) 16 095,21 15 702,64 1,025

Sørgaard (Tana) 10 138,93 9 891,64 1,025

Skogstue (forsikringssum) 966 810,00
Bøker   21 000,00

Sum eiendeler  5 671 879,79   5 671 879,79

* Antatt markedsverdi  

Tap og Vinning
1. januar – 31. desember 2024

Utgifter   Inntekter
Bank  Gebyr / omkostn.  131,50 Renter Sætrums legat 8 403,35
    Hovedkonto 19 607,84
    Foliok. DnB 0,00
Kontorutgifter  1 534,00   0,00
Prosjekt  0,00   50 000,00
Medlemsskap   813,00   7 642,12
Møter  37 342,80   0,00
Hytte  114 746,67   15 487,50
Eiendom  0,00   50 000,00
Juletre  1 213,34   11 474,01
Diverse   19 086,10   25 000,00

Sum utgifter  174 867,36 Sum inntekter 187 614,82

Overskudd   12 747,46

  187 614,82   187 614,82

31. des. 24
01. jan. 25

Alta
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Oppsummering av møter i Fs 2024

Medlemmer:
FS hadde 22 betalende medlemmer i 2024. Dette er en betydelig reduksjon nedgang fra fjor
årets medlemstall på 44 medlemmer. Årsaken til den betydelige reduksjonen var forventet fordi 
dette året var det første året at det var lik medlemskontingent over hele landet til fylkes skog
selskapene. Fokuset på å verve medlemmer må trappes opp betydelig. 

Det har vært 2 styremøter i 2024 Tema har vært arbeidet med en felles strategisk plan til FeFo, 
synlighet og profilering av Finnmark skogselskap i samarbeid med Finnmark treforum og er
faring med ett års aktivitet i Finnmark skogråd. 

Kort sagt er Finnmark skogråd mange «hatter med samme hatt», Skogrådet er sammensatt 
av: Finnmarkseiendommen v/Kate Persen, Statsforvalteren i Troms og Finnmark v/Helge Molvig, 
Finnmark treforum v/Ketil Wikan, Finnmark skogselskap v/Kjetil Hanssen, Finnmark fylkes
kommune v/Ivan Lingås (Nkf) og kommunenes skogbrukssjef Tor Håvard Sund. 

Skogrådet møtes en gang i måneden til en times teamsmøte om hjertesaker, tanker og ut
fordringer om skog og skogbruk som angår oss og alle. 

Hytta i Borraslia har fortløpende utgifter. I løpet av høsten fikk vi en vannlekkasje på badet og 
ble nødt til å ta en betydelig oppussing. Vi ble fornøyd med resultatet.

Hytta leies ut gjennom   www.Inatur.no 
som er et samarbeid som fungerer svært 
godt. Hytta gir en kjærkommen inntekt 
for hytteregnskapet og for skogselskapet 
generelt. Det er fortsatt et underskudd, 
men ikke i så stor grad som tidligere. Vi 
må arbeide aktivt for økt hytteutleie. 

Landsmøte i DnS. Den 30. mai var det 
landsmøte på Gardermoen. Det var helt 
vanlige års møte saker som ble tatt opp. 
FS mener at korte årsmøter uten noe 
annet innhold kan like gjerne holdes 
på teams. Det sparer oss for kostbare 
flyreiser.

FS søkte om midler til opprusting av 
skogsti på Alta sentrum. Vi fikk avslag 
fra Gjensidige stiftelsen, men vi vil prøve 
på ny i 2025.
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Finnmark skogselskap 125 år
I forbindelse med 125årsjubileet i 2025 har vi et ønske om å plante ett tre i hver kommune i 
fylket. Dette har imidlertid endret seg til at vi ønsker å ha en skogdag i hver kommune sammen 
med markeringen av friluftslivets år i 2025. Det er søkt om støtte til disse marekeringene.

Styret har som en markering av jubileet, gitt ett års medlemskap og ett års abonnement på 
tidsskriftet Norsk skogbruk, til alle ordførerne i fylket. 

Selve markeringen av Finnmark skogselskaps 125årsjubileum vil skje i Lakselv 10. mai 2025. 

Eventuelt
Styreleder fremmet forslag om å forklare allmenheten hvem Finnmark skogselskap er. Skal vi 
ha en visjon, markedsføre skogens mangesidige betydning, klimagevinsten fra skogen, stimu
lere til verdiskaping og klima gjennom økt planting mm. 

Vi bestemte oss for å la dette modne og oppfordret alle om å ha det i «bakhodet». 

Juletrehogst 14. des 2024
For 27. året arrangerte Finnmark skogselskap muligheten til at man kunne hugge sitt eget 
juletre. 

17 blå grader på en skyfri himmel gjorde at det ble en kald dag. Av erfaring så er ikke klart 
og kaldt vær det beste utgangspunktet for å ta skogsturen, men allikevel så kom de faste jule
trehoggerne til skogselskapets eiendom i Borraslia for å hogge sitt eget tre. I tillegg til juletre
hugging var det salg av kaffe, varm saft og vafler inne i skogselskapets hytte. 

Hvert år får vi også besøk av hest og slede. I år kom dølahesten Frøyar (7) med eierne 
May Helene Hetta og Knut Inge Larsen, deres juletradisjon er at de henter sitt eget juletre 
 transportert ut av skogen med hest og slede. 

Dølahesten Frøyar (7),  
Knut Inge Larsen og  
May Helene Hetta  
Foto: Tor Håvard Sund
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Eiendommer
Finnmark skogselskap har 2 eiendommer i Tana, 1 i Karasjok, og 3 i Alta. Vi har to tømmerhytter, 
en hytte i Borraslia i Alta og en hytte på Skogfoss (Svartfjellkoia – står åpen) i Pasvik. 

På eiendommen Hagen i Alta sentrum er det skrevet en festekontrakt med Peyma. De fester 
670 m2 pr. år mot ei festeavgift som representer verdien på omkringliggende arealer.

Årsmøtet
Årsmøtet fant sted på i Bjørnlia hyttefelt Repparfjorddalen i Hammerfest kommune den 22. 
juni 2024.

I kjent stil var det skogdag i forkant av årsmøtet. Skogdagen ble tidligere på samme dag og 
hadde et utrolig godt oppmøte med 45 personer (se under skogdager).

8 personer møtte på årsmøtet. Styreleder Kjetil Hanssen gikk gjennom årsmeldingen, regnskap 
og budsjett, ingen av de frammøtte hadde merknader og årsmøtesakene ble godkjent.

Valg:
Styremedlem Ketil Wikan – gjenvalgt 2024–2027
Vara for KW – Ben Arne Sotkajærvi – gjenvalgt 2024–2027
Styremedlem Kenneth Løvberg – gjenvalgt 2024–2027
Vara for KL  Johan Bjørkgren – gjenvalgt 2024–2027
Styreleder m/vara velges for ett år
Styreleder Kjetil Hanssen – gjenvalgt 2024–2025
Varaleder – Ketil Wikan valgt 2024–2025

Helge Molvig, Kate Persen, Ivan Lingås, Thomas Arild Mølmann, Kjetil Hanssen og Tor Håvard Sund 
deltok og sto for arrangementet på skogdagen og årsmøtet. Foto: Jan Henrik Hætta, FeFo
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Heder og ære for god innsats i Finnmark skogselskap

Æresmedlemmer i Finnmark skogselskap
Nr 11. Apotektekniker Aina Hanssen, Lakselv 2007
Nr 12. Odd Emanuelsen, Skogfoss 2013

Diplomer fra DnS
† Isak W. Lindeberg, Bognelv tildelt under årsmøte i Skoganvarre 23. juni 1964.
† Ole Rydningen, Alta tildelt under årsmøtet i Tana den 24. august 1996. 

Samarbeidet mellom Finnmark treforum – Statsforvalteren – skogbrukssjefen og Finnmark skog
selskap om at de i fellesskap utarbeider årsmelding fungerer meget tilfredsstillende.
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Notater



Returadresse:
Finnmark skogselskap
Rådhuset i Alta
Postboks 1403, 9506 Alta

Bjørkmanns


